



Erratum

The editorial team of the *Canadian Journal of Law & Society* regrets that Dr. Prabha Kotiswaran's name was mistakenly omitted from the list of the international editorial board members in the masthead of the first two issues of volume 30 of the journal. Dr. Kotiswaran is a devoted and longstanding member of this board and, most recently, acted as the overseeing editor for volume 30:2, a special issue on atrocity. Her contributions to this issue, and to the journal more generally, are gratefully acknowledged and we sincerely apologize for this oversight.

L'équipe de rédaction de la *Revue Canadienne Droit et Société* regrette que le nom de M^{me} Prabha Kotiswaran ait été omis par erreur de la liste des membres du comité international de rédaction, laquelle se trouve dans la cartouche de titre des deux premiers numéros du 30^e volume de la revue. M^{me} Kotiswaran est une membre dévouée de longue date du comité et a récemment agi comme rédactrice-invitée du volume 30:2, un numéro spécial sur l'atrocité. Ses contributions à ce numéro et, plus généralement, au journal sont reconnues avec gratitude et nous nous excusons sincèrement de cet oubli.